
قد ـركة المعاصرون للمشاريع الاســـــكانية في اجتماعه المنعــمبدئياً  قــــــرر مجلس إدارة ش  

يـــوم الاثنين السنوي  رعش السابعد اجتماع الهيئة العامة العادي ـموعتحديد  30/01/2023بتاريخ   

زوومبواسطة وســـيلة الاتصال المرئي والإلكتروني الثانية عشر ظهراً الساعة  20/03/2023الموافق   

. رة مراقبة الشركاتـلحين الحصول على الموافقة من دائ   

والإجراءات الصادرة عن  2020( لسنة 5وأمر الدفاع رقم ) 1992( لسنة 13عملاً بأحكام قانون الدفاع رقم )

فاع أعلاه، بموجب أمر الد 9/4/2020معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريــــــــخ   

 

ام ,,, ــــتر ــ ــ ـ ــ ـ ــ ــوا بقبول فائق الاحــ ــ ــ ـ ــ ـ ــ ـ ــ ــ ـ ــ ـ ــ   وتفضلــ

كة المعاصرون للمشاريــــع الاسكانية  شر

 نائب رئيس مجلس الادارة

 اياد محمد العمد

 

In principle, the Board of Directors of Contemporaries for Housing Projects Company decided in 

its meeting held  

On 30/01/2023 The date of the seventeenth annual ordinary general assembly meeting is set on 

Monday  

Corresponding to 20/03/2023 at twelve o'clock in the afternoon by means of visual and 

electronic communication Zoom 

 Until obtaining approval from the Companies Control Department. 

Pursuant to the provisions of Defense Law No. (13) of 1992, Defense Order No. (5) of 2020 and 

the procedures issued by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 9/4/2020 

under the above Defense Order,  

 

Yours sincerely,,,  

Contempor Housing Projects Company 

Deputy Chairman of the Board 

Iyad Mohammad Alamad 


